# 樹德科技大學學報

### Journal of SHU-TE University

### 第二十卷第二期 民國一○七年八月 Vol.20, No.2

# 目錄

台灣液晶面板及零組件產業之成本效率研究-以工商普查資料分析	李東杰;Tung-Chieh Lee	1
The Cost Efficiency of LCD Panel and Its Components Industry: Using the	盧依雯;Yi-Wen Lu	
Data of Industry and Commerce Census		
企業社會責任與股價淨值比因果關係之研究一以獲得天下雜誌企業公	邱素麗;Sue-Li Chiou	25
民獎的公司作為樣本	梁惠姗;Hui-Shan Liang	23
Causal Relationship Between Corporate Social Responsibility and	程怡親;Yi-Chin Cheng	
Price-to-Book Ratio: Companies that have won the Common Wealth	廖彗筑;Hui-Zhu Liao	
Magazine Excellence in Corporate Social Responsibility Award as a sample	林楷芸;Kai Yun Lin	
	李若瑛;Ruo-Ying Li	
	謝惠盈;Hui-Ying Hsieh	
	羅巧儒;Chiao Ru Luo	
杜威的問題解決觀點及其在大學教學上的應用	張耀宗;Chang yao-chung	41
John Dewey's viewpoints of problem-solving and its implication on		
university teaching		
澳門近二十年(1997-2016)「性」議題研究的脈絡與趨勢	徐倩紅;Sin-Hong Choi	53
The Development and Trend of the Study on "Sex" in Macao in Recent	施俊名;Chun-Ming Shih	33
Twenty Years (1997-2016)	肥友石,Chun-Ming Shin	
波普爾的問題解決歷程:兼論其對大學教學之啟示	張耀宗;Chang yao-chung	75

Karl Popper's Viewpoint of Problem-solving Process and Its Implications on

#### University Teaching

懷舊活動方案對社區老人成功老化的影響成效分析	李新民;Hsing-Ming, Lee	89
he Effects of Nostalgia Activities Program on Successful Ageing among		
Older Adults Living in Communities		
/ / ‱ 살아꾸 장 두그 나그 / → ∱╨ 수 [	AFTLIE CO W. CI	110
台灣創客發展現況之探討	鍾政偉; Cheng-Wei Chung	113
Study on Current Maker Development in Taiwan	施佩辰;Pei-Chen Shi	
	李美君;Mei-Chun Lee	
正向心理學取向的代間學習方案於兒童對老人態度及老人成功老化之	李新民;Hsing-Ming, Lee	133
影響		
The Effects of Positive Psychology Intergenerational Learning Program on		
Children's Attitudes toward Older People and Older People's Successful		
Aging		
創新傳播促進現代老人接受超越老化之思考	陳嘉彌;Jia-mi Chen	155
I The Ideas of Innovative Diffusion to Promote Elderly Acceptance		
Gerotranscendence		
に に が な に が は な は な も の に の に の に の に の の に る に る 。 に る に 。 に 。 に 。 に 。 に 。 に 。 に 。 に 。 に	走训运 · Crain Vi Chang	167
恆毅力:從流浪教師蛻變為正式教師的關鍵 Civi Tin Landau Andrew Landau	張訓譯;Syun-Yi, Chang	167
Grit: The homeless teachers to formal teachers		
恐龍法官真的恐龍嗎?從大眾與法官的邏輯假設分析之	呂嘉穎;Jia-Ying Lyu	183
Are incompetent judges really inflexible? Analysis on Logical Hypotheses		
of the Public and Judges		